

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Computer Animation 電腦動畫製作

當期課號	6266	Course Number	6266
授課教師	呂南湖	Instructor	LU,NAN HU
中文課名	電腦動畫製作	Course Name	Computer Animation
開課單位	傳播藝術系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1.使學生了解瞭解動畫製作的過程及知識(知識)2.具操作動畫製作軟體之技術(技能).能具備動畫師之專業態度(態度)4.能了解動畫製作與數位媒體的最新演進(其他)	Objectives	1. Understand how to make computer animations (knowledge) 2. Learn how to operate computer animation software (skills) 3. Develop the attitude of a professional animator (development) 4. Understand the latest digital media and computer animation innovations (other)
教材	上機練習	Teaching Materials	Using computer and appreciating 3D animation works
成績評量方式	平時成績-30% 期中考-30% 期末作品-40%	Grading	Usual time-30%, Midterm-30%, Final-40%
教師網頁	-		
教學內容	此為進階課程(使用Maya5.0),內容著重於人物模型建造及動作設定.	Syllabus	This course " Computer Animation "is an intermediate 3D animation course that is focused on human body and face modeling.Using software is Maya5.0

尊重智慧財產權，請勿非法影印。